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Presenti / Prisotni: 
 

1. Gianluigi CHIOZZA (Comune di Gorizia) P 

2. Roberta CHERSEVANI (Comune di Gorizia) P 

3. Mara ČERNIC (Comune di Gorizia) P 

4. Gabrijel FIŠER (Mestna občina Nova Gorica) P 

5. Dimitrij KLANČIČ (Mestna občina Nova Gorica) - 

6. Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) P 

7. Vlasta MOZETIČ (Občina Šempeter-Vrtojba) - 

8. Paolo PETIZIOL (Comune di Gorizia) P 

9. Matej ARČON (Mestna občina Nova Gorica) P 

10. Ivo PODBERSIČ (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

11. Alessandro PUHALI (Comune di Gorizia) P 

12. Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) - 

13. Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) - 

14. Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 
 
 

Partecipano alla seduta / Prisotni so tudi: 

Rodolfo ZIBERNA, Sindaco/župan Comune di Gorizia 
Milan TURK, Sindaco/župan Oblina Šempeter-Vrtojba 
Gorazd BOŽIČ, Capo di gabinetto / Vodja kabineta župana Mestna občina Nova Gorica 
Fabrizio RUSSO, Presidente del Collegio dei Revisori dei Conti / Predsednik revizorskega organa 
Claudio POLVERINO, componente del Collegio dei Revisori dei Conti / Član revizorskega organa 
Ivan CURZOLO, direttore GECT GO / direktor EZTS GO 
Tomaž KONRAD, vicedirettore GECT GO / pomočnik direktorja EZTS GO 
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ll giorno 30 giugno 2020 alle ore ore 15.30 nella sala del Consiglio comunale di Gorizia, piazza Municipio 
1, si è riunita l'Assemblea del GECT GO con il seguente ordine del giorno: 

  
1. Approvazione verbali dd. 19/12/2019 e 11/2/2020;  

2. Nomina del Vicepresidente dell’Assemblea del GECT GO;   
3. Approvazione del bilancio consuntivo 2019;  
4. Approvazione del bilancio preventivo annuale 2020 e pluriennale 2020-2022 e relativi allegati;  
5. Varie ed eventuali; 

 
Alle ore 15:40 il Presidente Matej Arčon constata il numero legale e apre la seduta. Invita i nuovi membri 
dell’Assemblea a presentarsi brevemente. 
 

L’Assemblea approva l’ordine del giorno. 
 
 
Ad 1) - Approvazione verbali dd. 19/12/2019 e 11/2/2020; 
 
Viene rilevato di specificare nel verbale dd. 11/2/2020 anche il nome del RPCT, Ivan Curzolo. 
L’Assemblea approva i verbali. 
 

 
Ad 2) - Nomina del Vicedirettore del GECT GO 
 
Il Presidente propone per la nomina nuovamente Pierluigi Medeot, che ha svolto la sua funzione in 
maniera ineccepibile.  
Il Presidente mette ai voti la nomina, che viene approvata dai presenti (Medeot astenuto). 
 
 
Ad 3) - Approvazione del bilancio consuntivo 2019; 
Ad 4) - Approvazione del bilancio preventivo annuale 2020 e pluriennale 2020-2022 e relativi 
allegati; 
 
I due punti vengono illustrati insieme. 
Il vicedirettore Konrad presente le azioni attive sull’ITI, ricordano le difficoltà affrontate soprattutto per gli 
investimenti (Parco Basaglia). 
Il direttore Curzolo sottolinea l’importanza di unire l’esperienza passata per consolidare il ruolo del GECT, 
sia nell’ambito della candidatura a ECOC 2025 che per la nuova programmazione europea 2021-27. Va 
predisposto a tal fine un nuovo documento strategico coinvolgendo Assemblea e comitati, facendo 
emergere i bisogni attuali e le sfide del territorio e riflettere sugli strumenti disponibili per le risorse. 
Vesna Humar del team GO! 2025 presenta l’implementazione del progetto di Candidatura a capitale 
europea della Cultura 2025 delle due citta’ 
 
Il presidente del Collegio dei revisori Russo da lettura del verbale del Collegio per il bilancio consuntivo 
e fornisce chiarimenti a Mara Černic relativamente alla proporzione tra i contributi dei comuni e i 
finanziamenti. 
 
Žerjal ringrazia per la presentazione e ricorda che si stanno affrontando progetti che avranno un grande 
impatto futuro, come la candidatura ECOC che va sostenuta, promossa e pubblicizzata sul territorio. 
Per la progettazione vanno raccolti anche suggerimenti progettuali dai comitati, dai consigli comunali e 
dagli uffici tecnici. Propone l’integrazione del progetto con la medicina a distanza. 
 
Puhali concorda con Žerjal, sottolinea l’importanza dei comitati e ne sollecita la ristrutturazione entro 
settembre per essere operativi al piu’ presto. 
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Černic condivide la strategia di puntare sul turismo, promuovendo bene il nostro territorio “sano”, 
giustificandolo anche con dati sull’inquinamento e con una grande campagna di marketing cicloturisno + 
cultura e collegare tutti questi concetti: ambiente-salute-turisno-cultura, assi dai quali partire per il 
documento strategico.  
 
Fišer sottolinea che lo sviluppo turistico sostenibile e’ uno dei punti fondamentali per creare un territorio 
ancora piu’ coeso. 
 
L’Assemblea approva all’unanimita’ ambedue le proposte. 
 
 
Ad 5) – Varie ed eventuali 
 
Il presidente Arčon rileva che essendo cambiati molti membri dell’Assemblea e’ necessario nominare i 
coordinatori per i comitati che ne siano rimasti sprovvisti in modo da attivarli il prima possibile. 
 
Dopo breve discussione vengono nominati / riconfermati come coordinatori dei comitati: 
Trasporti - Puhali 
Urbanistica - Semolič 
Energia - Žerjal 
Salute - Chersevani 
Cultura e formazione- Fišer 
Sport – Podbersič          

 
Il sindaco Ziberna ricorda che abbiamo gia’ un territorio con delle grandi eccellenze e va tratto il massimo 
da esse. Pe rla nuova programmmazione e’ fondamentale riuscire a  inserirsi nei solchi delle linee guida 
UE. Elenca una serie di settori in cui la cooperazione potrebbe essere il punto di svolta, come le politiche 
green, il mondo universitario, in centro europeo per le emergenze della sicurezza, la Capitale EU 2022 
del volontariato, … 
 
La seduta termina alle ore 17:40 
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Dne 30. junija 2020 se je ob 15.30 v sejni dvorani občinskega sveta Občine Gorica, trg Municipio 1, 
Gorica, sestala skupščina EZTS GO z naslednjim dnevnim redom:  
  

1. potrditev zapisnikov z dne 19. 12. 2019 in 11. 2. 2020  
2. imenovanje pod predsednika skupščine EZTS GO;   
3. odobritev računovodskih izkazov za leto 2019;  
4. odobritev letnega (2020) in večletnega (2020-2022) proračuna ter prilog k proračunu;  

5. razno.  
  
Ob 15:40 predsednik Matej Arčon ugotovi, da je skupščina sklepčna. Povabi nove člane skupščine, naj 
se na kratko predstavijo.  
 
Skupščina odobri dnevni red. 
  
  
Ad 1) – potrditev zapisnikov z dne 19. 12. 2019 in 11/2/2020; 
 
V zapisnik z dne 11. 2. 2020 naj se navede tudi ime odgovornega za preprečevanje korupcije in za 
transparentnost, Ivan Curzolo. 
Skupščina odobri zapisnika. 
 
 

Ad 2) - Imenovanje podpredsednika EZTS GO 
 
Predsednik predlaga v funkcijo Pieluigija Medeota, ki je vestno opravljal svojo nalogo. 
Skupščina potrdi predlog imenovanja (Medeot vzdržan). 
 
 
Ad 3)  - odobritev računovodskih izkazov za leto 2019; 
Ad 4) - odobritev letnega (2020) in večletnega (2020-2022) proračuna ter prilog k proračunu 
 
Točki se obravnavata skupaj. 
Pomočnik direktorja Konrad predstavi aktivnosti na projektih CTN in opozori na težave, s katerimi se 
soočajo zlasti naložbe (park Basaglia). 
Direktor Curzolo poudari pomen združevanja preteklih izkušenj za utrditev vloge EZTS, tako v okviru 
kandidature za EPK 2025 kot tudi za novo evropsko programsko obdobje 2021-27. V ta namen je treba 
pripraviti nov strateški dokument, ki bo vključeval skupščino in odbore, ki bo razkril trenutne potrebe in 
izzive ozemlja ter razmislil o orodjih, ki so na voljo za pridobitev financiranj. 
Vesna Humar iz ekipe GO! 2025 predstavi izvajanje projekta kandidature obeh mest za naziv Evropska 
prestolnica kulture 2025  
 
Predsednik revizijskega sveta Russo prebere zapisnik za končno bilanco in Mari Černic pojasni glede 
odstotka občinskih sredstev za delovanja v primerjavi s stroški za projekte.  
 
Žerjal se zahvali za predstavitev in spomini, da se lotevamo projektov, ki bodo imeli velik vpliv v 
prihodnosti, na primer kandidatura za EPK, ki jo je treba podpirati, promovirati in oglaševati na našem 
območju. Za projekte je treba predloge projektov zbirati tudi pri odborih, občinskih svetih in tehničnih 
uradih. Predlaga dopolnitev projekta z medicino na daljavo. 
 
Puhali se strinja z Žerjalom, poudari pomen odborov in poziva, naj njihovo prestrukturiranje do septembra, 
da lahko začnejo delovati čim prej. 
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Černic se strinja s strategijo, ki se osredotoči na turizem in na promocijo našega "zdravega" ozemlja, 
utemeljuje jo tudi s podatki o onesnaženosti in z veliko tržno kampanjo kolesarskega turizma + kulture, 
ki bi lahko povezovala vse te pojme: okolje-zdravje-turizem-kultura, iz katere začeti razmišljati za strateški 
dokument. 
 
Fišer poudari, da je trajnostni razvoj turizma ena ključnih točk za ustvarjanje še bolj kohezivnega ozemlja. 
 
Skupščina soglasno potrdi oba predloga. 
 

 
Ad 5)  Razno 
 
Predsednik Arčon predlaga, da se imenuje koordinatorje odborov, ki jih nimajo, ker se je spremenilo 
veliko članov skupščine.  
 
Po kratki razpravi so za koordinatorje odborov imenovani / ponovno potrjeni: 
Prevoz - Puhali 

Urbanizem - Semolič 
Energija - Žerjal 
Zdravje - Chersevani 
Kultura in izobraževanje - Fišer 
Šport - Podbersič 
 
Župan Ziberna meni, da že imamo območje z mnogimi odličnostmi in ga moramo kar najbolje izkoristiti. 
Za novo programiranje je bistvenega pomena, da lahko pravilno sledimo smernicam EU. Navaja vrsto 
sektorjev, v katerih bi lahko sodelovanje predstavljalo prelomnico, kot so zelene politike, univerzitetni 
svet, Evropski center za nujne primere, prestolnica prostovoljstva EU 2022, ... 
 
Seja se konča ob 17.40 
 
 
 

La verbalizzante / Zapisnik pripravila 
Dott.ssa Tanja Curto 
 
 
 
 
Il Presidente / Predsednik 
Matej Arčon 

 

 


